
Dagsorden bestyrelsesmøder: Tirsdag 15 August kl 18 

Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde: Godkendt. 

Tilstede: Stellan, Anders, Jeanne, Ulrik, Søren, Daniel, Arne 

A<ud: Ingen 

Referent: Daniel 

Aktuelle arrangementer: 

Klubfest  

Festen på lørdag slu=er når de sidste går hjem. Der er oprydningshold der kommer næste dag. 

OUH 

Arrangement gik godt. 20 deltagende. AEalt arrangement næste august 

Polo opstartsarrangement 

Stor succes. 5 nye som pr mødet stadig er akHve. 

Skoleturnering for kajakpolo. 

Fremvisning af poloafdeling d. 7/9 kl 18:45. 

Tour de Gudenå 

Det går fint. Mere udbredt end de andre år. 

Opfølgning på punkter fra Edligere møder: 

Udvalg (Hjemmeside) 

Der er sendt oplæg ud. Møde i næste uge. 

Punkter: 

1. Oplæg fra polo (Daniel) Se vedlagt fil 

Punktet er diskuteret og sendes videre Hl næste møde. Der arbejdes umiddelbart videre med at 
fastlægge de driEsomkostninger som går Hl klubben, hvor resten af polokonHngentet går Hl 
poloafdelingen. Der prøves at finde generalforsamlingsreferat med den oprindelige aEale. 

Der arbejdes desuden på et dokument med de samlede aEaler mellem Klubben og poloafdelingen. 

Nicky Winther Pløk har i dag adgang Hl de 2 polo konH i banken. Han ønsker at fratræde funkHonen 
at betale regninger m.m. fra banken 

I stedet har bestyrelsen godkendt at Simon Bruhn Hltræder denne funkHon. Han skal have fuld 
adgang Hl de 2 Polo konH i banken og kan disponerer over disse. 

2. Status konEngent. 



Der har været en stor oprydning i gang i medlemssystemet. Arbejdet er ved at være i mål. Stor tak 
Hl Finn for indsatsen.  

3. Forrentning/sikkerhed af kapital. (VedhæTet fil sendes med) 

Vi får 0,75% i rente på saldoen på kontoen. Der prøves at få en bankrådgiver ud Hl næste gang for at 
overveje muligheden for at lægge nogle af klubbens penge i en fond. 

4. Sportsudvalg budget / Ungdoms budget (se vedlagte filer) 

Der udarbejdes et skema Hl næste møde med generelle regler for refusioner.  

5. Generel regler for refusion stævner , turer m.m. (hænger lidt sammen med sørens punkt) 

Se punkt 4. 

6. Kort info fra økonomi afd. Herunder regnskab m.m 

Kasserer har redegjort for det foreløbende regnskab. 

7. Info Nøgle opdatering 

Alle nøgler bliver gået igennem. Pt. over 200 nøgler tjekket. 

8. Arbejdsdag dato 

Arbejdsdag d. 7/10. Stellan og Anders sæ=er Hlmelding op. Der arbejdes på at blande holdene. 

9. 100 års jubilæum 

De første rammer skal lægges Hl klubbens jubilæum. Der arbejdes med todelt løsning. En recepHon 
i klubben og en medlemsfest. Bestyrelsens medlemmer tager fat i de forskellige afdelinger i klubben 
og hører hvad medlemmerne ønsker og forventer. 

Der bliver undersøgt hvad priser på lokaler mm. bliver. 

10. Punkter El næste møde 

Valg af revisor. 

Vedtægter. 

Snakken i krogene omkring klubforbedringer. 

Generalforsamling. 

Mål og strategi for klubben. 

Langt bestyrelsesmøde i en weekend Hl at komme i bund. 

DKF Årsmøde, hvem skal med. 

Eventuelt: 

Ønske om at lave et mere samlet kajakhold (blandet tur/havkajak) 

Trailer skal registres ved brug – fællesbesked på Facebook v. Stellan. 



Årsmøde i DKF i november.  

Næste bestyrelsesmøde: 

Den: 19/9 kl. 17-22 

Mad: På dagen.


